

11 يناير 2016 م
RC313/11/1/16

السيد / مدير عام السوق المحترم،
سوق الكويت للأوراق المالية،
ص.ب. 22235 - الصفاة 13083،
دولة الكويت

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته ،،

الموضوع: تعيين الرئيس التنفيذي لشركة إنوفست (ش.م.ب.)

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نرفع لعلم سعادتكم الكريم بأنه قد تم تعيين السيد / مراد الرمضان بمنصب الرئيس التنفيذي لشركة إنوفست ، وذلك اعتباراً من 1 يناير 2016 م .

و عليه، نرفق لكم بطي هذه الرسالة نسخة من التصريح الكتابي المتعلق بهذا الخبر باللغتين العربية و الإنجليزية و الجاهز للنشر في موقعكم الإلكتروني.

هذا مالزم و تفضلوا بقبول وافر التحية و الإحترام ،،



يوسف عبدالرحيم
مدير إدارة المخاطر والالتزام

Inovent Confirms Murad Al Ramadan as New CEO

The Board of Directors of Inovent, a company listed on both the Bahrain and Kuwait Stock Exchanges, announced the appointment of Mr. Murad Al Ramadan as the company's new Chief Executive Officer.

Initially joining the Group in 2009 as Deputy CEO-Head of Investment of the company's real estate development arm "Tameer", Mr. Al Ramadan later moved to Inovent as its Chief Investment Officer. Mr. Al Ramadan brings to the table over 17 years of experience in investments, asset management and real estate. Mr. Al Ramadan's work has earned him experience in deal sourcing, developing new business opportunities, structuring, placement, and in successful investment exits.

On the occasion, Mr. Khaled AlSanousi, Chairman of Inovent's Board of Directors noted, "The appointment of Murad Al Ramadan as CEO of Inovent is a manifestation of our belief in the team within Inovent, and in retaining talent that we are confident can take on the challenge of implementing the Board's ambitious strategy for the company, which God Willing we expect will bring Inovent into a new era of profitability and growth."

Mr. AlSanousi additionally noted, "The investment climate and financial industry in general are facing a challenging time due to economic and political developments within the region; such factor press upon the Board the necessity of going the extra mile in our risk management strategy across the organization. Despite such challenges, with the support of the Board and the entire family within the Inovent Group, we hope to see Inovent reach much greater milestones."

Mr. Al Ramadan expressed his pleasure at his appointment and his appreciation to the Board for their backing and support, "I am truly pleased to undertake the role of CEO at Inovent, in the knowledge that the vision and strategy with which the executive management is pressing forward mirrors that of our Board as representatives of our shareholders' expectations." Mr. Al Ramadan further noted that such synchronization paves the way for the achievement of agreed upon goals within a healthy and inspiring work environment defined by transparency and integration on all fronts. It is worth noting that this transcends from Inovent, as the parent company, through to several successful entities, including Tameer, its real estate development arm and Tamcon, the company's construction subsidiary, amongst others.

-Ends-

About Inovent

Established in 2002, Inovent is a shariah compliant category 1 investment company regulated by the Central Bank of Bahrain. Inovent's business spans three principle areas: direct investment, asset management, and real estate investment. Based in the Kingdom of Bahrain, Inovent is the parent company for several successful entities including Al Khaleej Development Company "Tameer" and Tamcon Contracting Co. Inovent is listed on both the Bahrain Bourse and Kuwait Stock Exchange and has a paid up capital of USD 114.6 million.

For more information, please visit www.inovent.bh



إنوفست تعيين السيد مراد الرمضان رئيساً تنفيذياً

أعلنت شركة إنوفست، المدرجة في بورصة البحرين وسوق الكويت للأوراق المالية، عن تعيين السيد/ مراد الرمضان في منصب الرئيس التنفيذي للشركة.

يمتلك السيد الرمضان خبرة واسعة في مجالات الاستثمار المتعددة ومنها المالية والعقارية انطلاقاً من رصد الفرص المجزية، هيكلتها و وضع خطط التخارج منها، انضم السيد مراد الرمضان إلى المجموعة في عام 2009 وقد تقلد منذ ذلك الحين مناصب مهمة وقيادية كان آخرها رئيساً للاستثمار في الشركة الأم إنوفست قبل أن يكلف للقيام بأعمال الرئيس التنفيذي منذ يونيو 2015، كما شغل سابقاً منصب نائب الرئيس التنفيذي ورئيس الاستثمار في شركة الخليج للتعمير (تعمير) وهي شركة تابعة ومملوكة بالكامل لإنوفست.

وفي تعليقه على تعيين الرئيس التنفيذي، صرح السيد خالد السنعوسي، رئيس مجلس الإدارة قائلاً "يمثل تعيين السيد/ مراد الرمضان في منصب الرئيس التنفيذي لشركة إنوفست حرص مجلس الإدارة على الاحتفاظ بالكفاءات التي يمكن الاعتماد عليها في تنفيذ الإستراتيجية الطموحة التي يتبناها المجلس في سبيل تحقيق نقله نوعية في أداء إنوفست والتي ستؤتي ثمارها على المدى القريب إن شاء الله تعالى."

وأضاف السيد خالد السنعوسي قائلاً " أن المناخ الاستثماري يواجه تحديات صعبة بسبب المتغيرات الاقتصادية والتطورات السياسية المتلاحقة بصورة عامة وتأثيرها على منطقتنا، هذه العوامل تجعل مجلس الإدارة يتبنى سياسات تتصف بالحذر والتحوط، ونحن كمجلس إدارة نعول على الإدارة التنفيذية بالشركة بقيادة الرئيس التنفيذي وبدعم مجلس الإدارة على تعزيز وضع الشركة والارتقاء بأدائها بالرغم من هذه الظروف من خلال تنويع الاستثمارات وجغرافيتها.

من جانبه عبر السيد مراد الرمضان عن اعتزازه بثقة مجلس الإدارة ، وقال أن هذا التعيين يمثل له تكليفاً يتشرف بحمل أعبائه، وأضاف بأن رؤية الإدارة التنفيذية تتفق مع تطلعات مجلس الإدارة ومن شأن هذا التمازج أن يرتقي بمنظومة العمل المؤسسي ويمهد الطريق لعجلة العمل لتسير نحو تحقيق الأهداف المرجوة وتكوين بيئة عمل مثالية يتسم أدائها بالشفافية والتكامل على مستوى الشركة الأم والشركات التابعة ومنها شركة الخليج للتعمير "تعمير" وهي ذراع الشركة للتطوير العقاري و شركة تامكون للمقاولات.

-انتهي-

معلومات عن إنوفست:

تأسست إنوفست ش.م. ب عام 2002 ، وهي شركة استثمارية مقرها مملكة البحرين، مرخصة من قبل مصرف البحرين المركزي وهي مدرجة في بورصة البحرين وسوق الكويت للأوراق المالية ، وتعمل وفق أحكام الشريعة الإسلامية في مجالات عمل رئيسية: إدارة الأصول، الاستثمار المباشر والاستثمار العقاري. ويبلغ رأسمالها الصادر والمدفوع نحو 114.6 مليون دولار أمريكي.

للمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع التالي: www.inovest.bh

inovest